

## Past Events and Meetings / 過去活動及會議

### Response to support Asian Games Bid 支持民政事務局申辦亞洲運動會回應文件

HKIUD issued a supportive report to the Home Affairs Bureau (HAB) in response to the consultation paper - "Should Hong Kong bid to host the 2023 Asian Games?" on 1 December 2010.  
2010年12月1日，香港城市設計學會向民政事務局就「香港應否申辦2023年亞洲運動會？」公眾諮詢文件發出支持文件。

[Report / 報告](#)

### Press Meeting on the proposed designs of the West Kowloon Cultural District 香港城市設計學會 西九文化區專家小組報告發表 記者招待會



An Expert Panel was formed to review the design of the three West Kowloon Cultural District Schemes. The Expert Panel has met and discussed with the representative(s) of the three firms. A report was endorsed by Council and a Press Meeting was held on 2 December to present the Report to the West Kowloon Cultural District Authority and the public.

香港城市設計學會就西九文化區規劃方案特別成立專家小組，並已與三個概念圖則方案的設計師會面，於2010年12月2日發表記者招待會提交報告予西九文化區管理局及香港市民。

[Report / 報告](#)

### Visit to School of Design, Polytechnic University 考察香港理工大學設計學院

The Hong Kong Polytechnic University's School of Design is proposing to offer a new Post-Graduate Programme in Master of Design (Urban Environments Design) in September 2011. HKIUD was invited to visit the school.

Date: 8 December 2010 (Wednesday)

Time: 4:30-6:00pm

香港理工大學設計學院將於2011年9月開辦城市環境設計碩士課程，香港城市設計學會獲邀到該校考察。

日期：2010年12月8日(星期三)

時間：下午四時半至六時

## Press Meeting on the Response to “Restoring Green Central - the New Landscape of Central Government Offices”

香港城市設計學會 “中區政府合署新貌 – 回復綠色中環” 回應報告發表記者會



A study session and discussion were conducted among some of our members to review the proposal for the Central Government Office. A tea gathering with the reporters was held on 23 December to present the Report to the Planning Department and the public.

香港城市設計學會會員就中環政府合署重建計劃進行了討論會議，並於 2010 年 12 月 23 日舉行記者茶聚提交報告予規劃署及香港市民。

[Report / 報告](#)

## Planning symposium on 4-5 December in Macau 設計怡居、綠意盈城 – 城市與景觀設計研討

Macao Urban Planning Institute organised a city and landscape design seminar in Macao. HKIUD was invited to be the supporter and some of our members have participated in the event.

Date: 4 December 2010 (Saturday)

Venue: Macau Tourism Activities Centre

澳門城市規劃學會於澳門舉辦設計怡居、綠意盈城 – 城市與景觀設計研討。香港城市設計學會獲邀成為是次研討會支持單位。

日期：2010 年 12 月 4 日(星期六)

地點：澳門旅遊活動中心

## Building our Kai Tak River – Community Envisioning Workshop 共建啟德河社區展望工作坊

Civil Engineering and Development Department invited our members to join the Building our Kai Tak River Stage 1 Public Engagement - Community Envisioning Workshop.

Date: 11 December 2010 (Saturday)

Venue: Lee Kau Yan Memorial School

土木工程拓展署邀請本會會員出席**共建啟德河第一階段公眾參與活動 – 社區展望工作坊**

日期：2010 年 12 月 11 日(星期六)

地點：李求恩紀念中學

[More / 更多](#)

## Public Forum on Development of Lok Mau Chau Loop 落馬洲河套地區發展 – 公眾論壇

Planning Department invited our members to attend the Public Forum for planning and engineering study on development of Lok Ma Chau Loop – Stage 1 Public Engagement.

Date: 18 December 2010 (Saturday)

Venue: Cheung On Tak Lecture Theatre (TU201), The Hong Kong Polytechnic University

規劃署邀請本會會員出席**落馬洲河套地區發展規劃及工程研究 – 第一階段公眾參與 – 公眾論壇**

日期：2010 年 12 月 18 日(星期六)

地點：香港理工大學張安德演講 (TU201)

[More / 更多](#)

## HKIUD Meetings Calendar (December)

### 十二月會議

Date	Time	Meetings	Venue
13 (Mon)	6:30 pm	Special Discussion Session on Bye-laws	President's Office
18(Sat)	2:30 pm	Discussion Meeting on Redevelopment scheme for West Wing of Central Government Offices	President's Office
21 (Tue)	6:30 pm	7th Council Meeting	President's Office
日期	時間	會議	地點
13 (星期一)	下午六時半	學會細則特別會議	主席辦公室
18(星期六)	下午二時半	重建中環政府合署西座座談會	主席辦公室
21 (星期二)	下午六時半	第七次理事會會議	主席辦公室

## Upcoming Events and Meetings / 活動及會議預告

## HKIUD Meetings Calendar (January)

### 一月會議

Date	Time	Meetings	Venue
4 (Tue)	6:30 pm	8 <sup>th</sup> Council Meeting	President's Office
日期	時間	會議	地點
4 (星期二)	下午六時半	第八次理事會會議	主席辦公室

## International Forum on Conservation and Adaptive Reuse of Reinforced Concrete Buildings 鋼筋混凝土建築活化再用國際研討會

The Urban Renewal Authority (URA) invited our members to attend the International forum on Conservation and Adaptive Reuse of Reinforced Concrete Building.  
Date: 22 January, 2011 (Saturday)  
Time: from 8:30am (for registration) to 1:00pm  
Venue: Meeting Rooms S 226-227, HKCEC (Old Wing), 1 Harbour Road, Wanchai. Hong Kong.  
Deadline for registration : 10 Jan 2011  
For enquiry, please contact the conference secretariat: [tracy@chamber.org.hk](mailto:tracy@chamber.org.hk)  
市區重建局邀請本會會員出席鋼筋混凝土建築活化再用國際研討會  
日期: 2010年1月22日(星期六)  
時候: 上午8時半至下午1時  
地點: 香港會議展覽中心會議室 S226 - 227  
截止登記日期: 2011年1月10日  
如有查詢, 請聯絡秘書處: [tracy@chamber.org.hk](mailto:tracy@chamber.org.hk)

[More / 更多](#)

Hong Kong Institute of Urban Design Limited

香港金鐘金鐘道89號力寶中心第二座22樓2207-9室 Suite 2207-9, 22/F, Tower Two Lippo Centre, 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong  
Tel: (852) 2530 8135 Fax: (852) 2530 8100 Web: [www.hkiud.org](http://www.hkiud.org) Email: [inq@hkiud.org](mailto:inq@hkiud.org)